

SHINING 3D feiert 20 Jahre Innovationen

SHINING 3D celebrates 20 years of innovation

Zwei Jahrzehnte hochpräzise Bildgebungstechnologie in der digitalen Zahnmedizin.

Two decades of high-accuracy imaging technology in digital dentistry.

■ SHINING 3D, ein Pionier im Bereich der hochpräzisen digitalen 3D-Technologie, feiert seinen 20. Geburtstag mit der Einführung von vier innovativen digitalen Lösungen für den Dentalbereich: der e-Motion Workstation, dem Intraoralscanner Aoralscan Elite Wireless, dem 3D-Drucker AccuFab-F1 und der Stickstoffpolymerisationsbox FabCure N2. Diese neuen Produkte spiegeln das kontinuierliche Engagement von SHINING 3D für Innovation, anwenderorientierte Entwicklung und umfassende End-to-End-Workflows und stärken die Position des Unternehmens in der digitalen Zahnmedizin.

SHINING 3D bietet umfassende digitale zahnmedizinische Workflows für seine Scan-, Design- und 3D-Drucktechnologien an, die durch cloud-basierte Dienste und Nachbearbeitungslösungen ergänzt werden. „Wir glauben, dass kontinuierliche Innovation und Wachstum durch intensive Investitionen in Forschung und Entwicklung vorangetrieben werden“, er-

klärte CEO Li Tao von SHINING 3D während seiner Präsentation auf der IDS.

Besucher der IDS können am Stand J040/K041 in Halle 3.1 mehr über die Innovationen von SHINING 3D erfahren. ◀

■ *SHINING 3D, a pioneer in high-precision 3D digital technology, is marking its 20th anniversary with the launch of four innovative digital dental solutions: the e-Motion Workstation, Aoralscan Elite Wireless intra-oral scanner, AccuFab-F1 3D printer and FabCure N2 nitrogen polymerisation box. These new products reflect SHINING 3D's continued commitment to innovation, user-centric development and comprehensive end-to-end workflows, furthering the company's position in digital dentistry.*

SHINING 3D provides comprehensive digital dental workflows for its scanning, design and 3D-printing technologies, complemented by cloud-based services and post-processing



◀ Li Tao, CEO von SHINING 3D, präsentiert den Besuchern der IDS die integrierten Lösungen des Unternehmens. ▶ SHINING 3D CEO Li Tao presenting the company's integrated solutions to visitors at IDS.

solutions. "We believe that continuous innovation and growth are driven by intensive research and development

investment," SHINING 3D CEO Li Tao explained during his presentation at IDS.

Visitors to IDS can learn more about SHINING 3D's innovations at its booth (J040/K041) in Hall 3.1. ◀

Bereit für die Zahnmedizin 3.0? Ready for Dentistry 3.0?

Dentsply Sirona steigert den digitalen Einsatz. *Dentsply Sirona ups the digital ante.*

■ Dentsply Sirona möchte die Zahnmedizin durch integrierte und vernetzte digitale Arbeitsabläufe zum Nutzen von Zahnärzten und Patienten revolutionieren. Auf der IDS legt der globale Hersteller die Messlatte

noch ein Stück höher: Intelligente, daten- und KI-gesteuerte Lösungen sollen weiter vorangetrieben werden.

Gestern erklärte CEO Simon Campion auf einer Presseveranstal-

tung vor Medienvertretern, dass sich die Lösungen des Unternehmens auszahlen. „Dentsply Sirona hat Zahnärzte in die Lage versetzt, noch komplexere Fälle zu übernehmen und die Effizienz weiter zu steigern.“ Technologie allein reiche allerdings nicht aus. „Alle diese Neuerungen bringen für sich schon Verbesserungen. Doch der Nutzen ist noch größer, wenn die Technik reibungslos integriert wird. Als wir DS Core entwickelt haben, hatten wir das Prinzip der Konnektivität im Kopf. DS Core und PrimeScan 2 ermöglichen diese Konnektivität und bringen die Zahnmedizin einen großen Schritt nach vorn. Unser Ziel war immer die Schaffung eines transformativen Ökosystems, das die Patienten in den Behandlungsprozess einbezieht. Wir sind stolz auf das, was wir bisher erreicht haben.“

Nur zwei Jahre nach der Einführung von DS Core werden monatlich etwa 100.000 Bestellungen über die Plattform verschickt. „DS Core verän-

dert die Praxis der Zahnmedizin“, so Campion.

Das Unternehmen stellt in Halle 11.2 (Stand K011) sein vollständig integriertes Ökosystem von Lösungen vor, darunter neue Funktionen für den kürzlich eingeführten Cloud-nativen Intraoralscanner PrimeScan 2 und das erste MRT-Gerät für den Dentalbereich. ◀

■ *Dentsply Sirona is seeking to redefine dentistry through integrated, connected digital workflows that benefit dental practitioners and patients. At IDS, the global manufacturer is doubling down on its aim by advancing smart solutions driven by data and artificial intelligence.*

CEO Simon Campion told media that the company's solutions are proving their worth. "Dentsply Sirona has empowered dentists to take on more complex cases and to improve efficiency." He added however that technology alone is not enough. "All of these changes are bringing im-

provements, but when the technology really works in an integrated and seamless way, it brings a much greater benefit. When we created DS Core, we had the concept of connectivity in mind. DS Core and PrimeScan 2 are enabling this connectivity and bringing dentistry to the next level. Our goal has always been to create an ecosystem that is transformative and which brings the patient into the treatment process. We are proud of what we have achieved so far."

Just two years since the launch of DS Core, some 100,000 orders per month are being sent via the platform. "DS Core is truly transforming dentistry and how it is practised," Campion said.

The company is exhibiting its fully integrated ecosystem of solutions in Hall 11.2 (Booth K011), including new features for the recently launched cloud-native PrimeScan 2 intra-oral scanner, as well as the first ever MRI unit for dentistry. ◀

Gesichter der IDS Faces of IDS

Takara Belmont lud am Dienstagabend Freunde und Partner an seinen IDS-Stand (G010/H019) in Halle 11.1 ein, um dem dentalen Fachpublikum die neuen Modelle der Behandlungseinheit EURUS vorzustellen. Bei erstklassigem Fingerfood deutscher und asiatischer Köstlichkeiten sowie erfrischenden Getränken konnten die zahlreichen Gäste den ersten Messetag in entspannter Atmosphäre ausklingen lassen.

Takara Belmont invited friends and partners to its IDS booth (G010/H019) in Hall 11.1 on Tuesday evening to present its EURUS treatment unit with the latest modifications to the dental trade audience. With first-class finger food of German and Asian delicacies and refreshing drinks, the numerous guests were able to round off the first day of the trade fair with engaging conversations in a relaxed atmosphere.



◀ Yosuke Shimizu, Managing Director Takara Company Europe; Yutaka Awashima, General Manager Global Dental & Sales Department Takara Belmont Corporation; Hidetaka Yoshikawa, Chairman & CEO Takara Belmont; Andreas Wilpert, Sales Director & Marketing Director Takara Company Europe.



1 • Etwa 100 Medienvertreter nahmen an der internationalen Pressekonferenz von Dentsply Sirona teil. ▶ Dentsply Sirona's international press conference was attended by around 100 members of the dental press. 2 • Max Milz, Group Vice President Connected Technology Solutions bei Dentsply Sirona, im Gespräch mit Dr. Martin Wanendeya, Zahnarzt aus dem Vereinigten Königreich. ▶ Max Milz, group vice president for connected technology solutions at Dentsply Sirona, in conversation with Dr Martin Wanendeya, a dentist from the UK.



A glowing blue shield with a white outline, surrounded by light trails and particles. Inside the shield, the text "HERO OF DIGITAL DENTISTRY" is written in white.

HERO
OF DIGITAL
DENTISTRY

UNLEASH YOUR INNER CAD HERO

Michaela Sehnert, Dentist

Come face to face with the future of digital dentistry at IDS and meet the visionaries. Experience hands-on software demos, expert tips, and the latest product news. Stop by to **celebrate 15 years** of enhancing your CADabilities with a sweet treat, **daily at 15:15!** Hall 1, Booth A040/C041

exocad